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RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

 
 
 
 
 
 
Protokół nr 35/2021 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 18 października 2021 r., godz. 8:15 
 
 
Ad. pkt 1 
Otwarcie posiedzenia 
 

Podczas otwarcia obecnych było 3 członków Komisji, zgodnie z listą obecności, 
stanowiącą zał. nr 1 do protokołu, nieobecna radna Olga Wanago. Posiedzenie Komisji 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie 
prowadził Przewodniczący Komisji Krzysztof Tytman, który powitał wszystkich 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany 
porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zapoznanie się z aktualną sytuacją Szpitala Powiatowego w Kętrzynie.  
4. Zapoznanie się z projektami uchwał w sprawach: 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie; 
b) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  

w Kętrzynie; 
c) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie; 
d) wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XL 
sesji Rady Powiatu w dniu 21 października 2021 roku w sprawach: 
a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego obowiązujących w 2022 roku; 
b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi 

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w 
przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
obowiązujących w 2022 roku; 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 
2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie; 
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e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 
2035; 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 
h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 

Pracy  
w Kętrzynie. 

6. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
7. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2021 r. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia 
 
Komisja, nie zgłaszając uwag, przyjęła porządek posiedzenia jednogłośnie, 3 głosami 
„za”.  
 
Ad. pkt 3 
Zapoznanie się z aktualną sytuacją Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 
 

Aktualną sytuację Szpitala Powiatowego w Kętrzynie przedstawił Dyrektor 
Wojciech Glinka. Na wstępie poinformował, że sytuacja finansowa jest trudna do 
przewidzenia. Nie do końca wiadomo, kiedy będzie przypadał okres rozliczeniowy, ale 
szpital posiada środki finansowe na bieżącą działalność. Odnosząc się do 
kontraktowania na przyszły rok Dyrektor powiedział, że algorytm stawia jednostkę w 
nienajlepszej sytuacji, ponieważ brane są pod uwagę poprzednie lata. Dlatego trwają 
działania, aby pod uwagę brany był także potencjał jednostki. Dyrektor dodał, że jest 
w stałym kontakcie ze Starostą, członkami Zarządu,  
a działania przez niego podejmowane oparte są na zdrowym rozsądku. Odnosząc się 
do pozyskiwania kadry Dyrektor powiedział, że po przeanalizowaniu obecnej sytuacji 
stwierdza się, że bez lekarzy spoza UE w szpitalu nie uda się w racjonalny sposób 
odbudować zespołu lekarskiego. Na ten moment jest dwóch lekarzy, którzy są 
asystentami i otrzymali już prawo do wykonywania zawodu. Kolejni lekarze czekają na 
uzyskanie tego prawa.  

Dyrektor poinformował, że w najbliższą środę przyjeżdża pierwsza grupa 
studentów UWM wydziału lekarskiego na praktyki do szpitala.  

Przewodniczący Komisji odnosząc się do spraw kadrowych zapytał czy 
niepokoje protestów ogólnopolskich ratowników medycznych przekładają się na 
szpital kętrzyńskim.  Dyrektor powiedział, że odbyło się kilka rozmów z 
przedstawicielami związków zawodowych w tonie spokojnym i nie roszczeniowym.  

Odnosząc się do pandemii Dyrektor powiedział, że na ten moment jest 
zapewnienie  
z NFZ, że szpital kętrzyński nie będzie przekształcony w szpital jednoimienny.   

Dyrektor poinformował również o tym, że cały czas trwają działania związane  
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z przetargiem pn.: PRZEBUDOWA POMIESZCZEŃ BLOKU OPERACYJNEGO ORAZ 
PRZEBUDOWA, MODERNIZACJA I WYPOSAŻENIE POMIESZCZEŃ ODDZIAŁU CHIRURGII 
SZPITALA POWIATOWEGO W KĘTRZYNIE”.  
 
Ad. pkt 4 
Zapoznanie się z projektami uchwał 
 

Z uwagi na fakt, że n/w projekty uchwał są personale, Komisja nie wydała opinii  
w ich sprawie, tylko się z nimi zapoznała: 
 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 
2), 

b) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w 
Kętrzynie (zał. nr 3), 

c) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 4), 
d) wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 5). 

 
Ad. pkt 5 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu  
 

Następnie Komisja przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad, a 
mianowicie zaopiniowania projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad na 
najbliższej sesji Rady Powiatu w dniu 21 października 2021 r. w sprawach: 

 
a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego obowiązujących w 2022 roku (zał. nr 6) 
 

Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem Agata 
Kowalska-Skorka poinformowała, że w związku z koniecznością oszacowania 
wartości usługi wystąpiono do trzech podmiotów, z prośbą o podanie cen za 
usługę usunięcia  
i przechowywania poszczególnych jednostek pływających. Jednak żaden z nich 
nie był zaineresowany wykonywaniem takiej usługi. W związku z tym 
zaproponowano stawki maksymalne, ze względów ekonomicznych, aby pokryć 
potencjalne koszty związane  
z usunięciem i przechowywaniem sprzętu pływającego. 

Starosta dodał, że należy podkreślić to, że od czasu wejścia w życie 
ustawy  
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych, tj. 1 stycznia 
2012 r. na terenie Powiatu Kętrzyńskiego nie było przypadku usunięcia i 
przechowywania statków lub innych obiektów pływających. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  



4 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi 
i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w 
przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
obowiązujących w 2022 roku (zał. nr 7) 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Rafał Rypina poinformował na 
wstępie, że po przeprowadzeniu rozeznania rynku w sprawie ustalenia stawek za 
usunięcie z drogi pojazdu przewożącego materiały niebezpieczne i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz po uzyskaniu w trakcie tego 
postepowania informacji, że na terenie województwa warmińsko-mazurskiego 
nie ma parkingu strzeżonego dla w/w pojazdów ustalono stawki będące średnią 
opłat, które obowiązują w ościennych powiatach.  
Naczelnik dodał, że dodatkową pozycją w projekcie uchwały, w porównaniu z 
rokiem ubiegłym, jest hulajnoga elektryczna. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 
2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (zał. nr 
8) 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie (zał. nr 9) 
 
  Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały jest lakoniczny,  
w związku z czym poprosił o jego przedstawienie.  
  Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie Dorota 
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Siwicka poinformowała, że jest to uchwała intencyjna, dlatego ma taką formę. 
Kolejno wyjaśniła, że po podjęciu przedmiotowego projektu przez Radę Powiatu, 
zostanie złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego o dofinansowanie przedsięwzięcia. Jeśli wniosek 
zostanie przyjęty, kolejnym krokiem będzie podjęcie przez Radę uchwały o 
utworzeniu ZAZ, w której znajdą się szczegóły dotyczące zakładu. Dyrektor 
wspomniała, że została ogłoszona zapowiedź nowego programu przez PFRON i 
Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej, który zakłada przez 3 lata (2022-
2025) szczególne dofinansowanie m.in. zakładów aktywności zawodowych. 
Jednym z założeń jest też to, że samorząd przez te 3 lata nie będzie musiał 
dokładać środków finansowych do funkcjonowania zakładów.   
  Przewodniczący zapytał czy są już wskazani pracownicy zakładu. 
Dyrektor powiedziała, że składając wniosek musi być konkretnie określone osoby 
(potencjalni pracownicy), ich stopień niepełnosprawności, staż pracy, wskazanie 
czy są uczestnikami WTZ czy są zarejestrowani w PUP.  
  Kolejno Dyrektor wyjaśniła, że samorządowy zakład budżetowy jest to 
jednostka, która zarabia na siebie.  

  Starosta powiedział, że podstawową funkcję w zakładzie będzie pełniła 
pralnia.  

Już samo zadbanie o potrzeby jednostek powiatowych gwarantuje ciągłość 
funkcjonowania zakładu i zmniejszanie wydatków jednostek w tym zakresie. 
Kończąc wypowiedź Starosta poinformował, że 23 listopada br. planowana jest 
konferencja dotycząca Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w 
Kętrzynie, na która wszyscy radni zostaną zaproszeni. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022 (zał. nr 10) 
 
  Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia Danuta Tomczak poinformował, że 
na sesji zostanie przedstawiony Raport o stanie oświaty w Powiecie Kętrzyńskim. 
Zgodnie  
z przepisami co roku do końca października musi taki dokument zostać 
przedstawiony radzie powiatu. Raport dotyczy poprzedniego roku szkolnego. 
Naczelnik poinformowała także o funkcjonowaniu ODN. Powiedziała, że realizuje 
zadania dla powiatu kętrzyńskiego i mrągowskiego. Wzrosła liczba doradców 
metodycznych, co świadczy  
o rozwijaniu się ośrodka. Dodatkowo nauczyciele są wdzięczni za utworzenie 
ODN.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy 
projekt pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 
– 2035 (zał. nr 11) 
 
Skarbnik poinformował, że zmiany dotyczą:  

 
I.  dochodów i wydatków – zadania zlecone: 

1. Na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej należy 

dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 

32 913 zł. 

2. Decyzją Nr FK 299/2021 z dnia 04.10.2021 r. Wojewoda Warmińsko-

Mazurski zwiększył plan dotacji celowej dla powiatu o kwotę 14 273 zł na 

finansowanie zespołu do spraw orzekania o niepełnosprawności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

 

II. dochodów i wydatków – zadania własne: 

1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych należy dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 20 000 zł na zakup usług 

pozostałych. 

2. W związku z podpisaniem z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim aneksów do 

umów o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. 

„Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej nr 1737N 

Dr.nr 1618N-Koczarki-Krzyżany” należy dokonać zwiększenia 

dofinansowania oraz planu wydatków o kwotę 150 135 zł. Planowane 

wydatki po zmianie wynoszą 2 800 553 zł, w tym dofinansowanie w kwocie 

1 475 344 zł, udział powiatu 1 325 209 zł. 

3. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji w związku  

z otwarciem ofert przewyższających kwoty zaplanowane należy dokonać 

urealnienia wartości zadania. Po zmianie wartość zadania pn. „Wykonanie 

(budowa) przejścia dla pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej 

nr 1735N Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady z drogą podporządkowaną” –

 z kwoty 66 266 zł do kwoty 81 244 zł, z czego: dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg - 53 012 zł, dofinansowanie Gminy Kętrzyn - 

14 116 zł, udział powiatu – 14 116 zł). Należy zwiększyć dochody o kwotę 

7 489 zł, wydatki o kwotę 14 978 zł. Środki własne w kwocie 7 489 zł 

przesunąć z zadania pn. „Inwestycje wspólne z gminami 50/50”. 
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4. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji należy 

dokonać urealnienia wartości i terminów realizacji zadań poprzez ujęcie ich 

jako przedsięwzięć realizowanych w latach 2021-2022. Po zmianie wartości 

przedsięwzięć wynoszą: 

1) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów 

techniczno - użytkowych drogi powiatowej nr 1733N na odcinku 

Nakomiady-Salpik – z kwoty 85 000 zł do kwoty 95 000 zł, z czego: w 

roku 2021 – 5 000 zł, w roku 2022 – 90 000 zł (udział powiatu 45 000 zł, 

udział gminy 45 000 zł), 

2) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów 

techniczno - użytkowych drogi powiatowej nr 1968N na odcinku 

Wilkowo-Stachowizna – z kwoty 36 000 zł do kwoty 50 000 zł, z czego: w 

roku 2021 – 5 000 zł, w roku 2022 – 45 000 zł (udział powiatu 22 500 zł, 

udział gminy 22 500 zł). 

W roku 2021 zmniejszyć dochody o kwotę 60 500 zł, wydatki o kwotę 

111 000 zł. Dla zbilansowania należy zmniejszyć wolne środki o kwotę 

50 500 zł 

5. Należy dokonać zmniejszenia dochodów ze sprzedaży majątku o kwotę 
124 801 zł. Dla zbilansowania dokonać zmniejszenia wydatków o kwotę 
74 301 zł oraz zwiększyć wolne środki o kwotę 50 500 zł. 

6. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji należy 
dokonać urealnienia przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 
energetycznej budynku nr 4 Zespołu Szkół im. Macieja Rataja przy ul. W. 
Łukasińskiego w Reszlu wraz ze zmianą sposobu użytkowania na Powiatowy 
Dom Dziecka” realizowanego w latach 2020-2021. Zwiększyć finansowanie 
wydatków ze środków własnych o kwotę 120 000 zł. Planowane wydatki 
w roku 2021 po zmianie wynoszą 1 149 606 zł, w tym środki unijne 
507 322 zł, środki powiatu 505 463 zł, środki z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych 136 821 zł. Środki własne przesunąć z zadania pn. 
„Inwestycje wspólne z gminami 50/50”. 

7. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego należy dokonać 
zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 8 960 zł na zakup pomocy 
dydaktycznych oraz przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami 
w kwocie 32 200 zł na wynagrodzenia bezosobowe. 

8. Na wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego należy dokonać 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 
12 800 zł na zakup materiałów i wyposażenia oraz opłat. 

9. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. C. Skłodowskiej  należy dokonać 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 
21 500 zł na zakup materiałów i wyposażenia oraz usług remontowych. 

10. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja  należy dokonać przeniesienia planu 
wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 17 300 zł na zakup 
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materiałów i wyposażenia, usług telekomunikacyjnych oraz wynagrodzenia 
bezosobowe. 

11. Na wniosek Powiatowego Urząd Pracy należy dokonać zwiększenia planu 
dochodów i wydatków o kwotę 2 700 zł na koszty zastępstwa prawnego 
oraz przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 569 zł 
na zakup usług zdrowotnych i ubezpieczenie majątku. 

12. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie należy dokonać 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 19 000 zł 
na zakup usług pozostałych. 

 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 (zał. nr 12) 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
  Głos zabrał Starosta Michał Kochanowski odnosząc się do budżetu 
powiatu na przyszły rok. Poinformował o pomniejszonej prognozie subwencji, 
planowanym udziale w PIT i CIT, który również ma być mniejszy. Starosta 
stwierdził, że sytuacja wygląda pesymistycznie. Dodał, że pomocą w tej sytuacji 
będzie zabieganie o środki zewnętrzne.  
 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 
Pracy  
w Kętrzynie (zał. nr 13) 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. Z 
uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodniczący poddał przedmiotowy projekt 
pod głosowanie.  
Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w toku 
głosownia jednogłośnie głosami 3 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Ad. pkt 6 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 
Spraw różnych, zapytań ani wolnych wniosków nie zgłoszono.  
  
Ad. pkt 7 
Przyjęcie protokołu 
 
Komisja jednogłośnie 3 głosami „za” przyjęła Protokół z posiedzenia Komisji Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli w dniu 20 września 2021 r.  
 
Ad. pkt 8 
Zamknięcie posiedzenia komisji                                   
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego, posiedzenie Komisji Zdrowia, Pomocy 
Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 920. 
 
Protokołowała: 
D. Ambrosewicz  
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